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Дана 02.06.2014. год. са почетком у 12,00 часова у Суботици, у просторијама Севернобачког 

управног округа одржана је IX седница Савета Севернобачког управног округа којој су 

присуствовали: Драги Вучковић, начелник Севернобачког управног округа као председавајући, Jене 

Маглаи, градоначелник града Суботице, Мелинда Кокаи-Мерњак, председник општине Бачка Топола 

и Весна Бајић, шеф Одсека општих послова, као секретар Савета. 

На седници су чланови Савета, између осталог, констатовали да је Окружни Штаб за ванредне 

ситуације Севернобачког управног округа током елементарне непогоде изазване поплавом 

функционисао коректно, без крупнијих проблема, као и да су сви записници и извештаји сачињени за 

време ванредне ситуације на време прослеђени надлежним органима.  

Чланови Савета донели су закључак да ће у наредном периоду наставити са прикупљањем 

хуманитарне помоћи за поплављена подручја, као и са активностима на организовању подршке у 

процесу санације и отклањања последица елементарне непогоде изазване поплавама. 

На седници се такође разматрао проблем стања споредних путева на територији 

Севернобачког управног округа чије је одржавање по последњим законским решењима припало у 

надлежност АП Војводине, која још увек није оформила јавно предузеће за обављање ове врсте 

делатности. 

Чланови Савета су на седници размотрили и остале тачке дневног реда и донеле одговарајуће 

закључке. 

 


